

# 國立臺灣大學

## 植物病理與微生物學系誠徵教師

- 一、 國立臺灣大學植物病理與微生物學系誠徵助理教授級以上專任教師乙名：
  - (1) 起聘日期：2022 年 2 月 1 日。
  - (2) 教學研究領域：植物病原細菌學或植物病毒學。
- 二、 申請者必須具備博士學位，具博士後相關教學及研究經驗者優先考慮。
- 三、 應徵時，請提供求職信(cover letter)，註明申請職級、送審代表作及推薦人(二名)之姓名、所屬單位及電郵網址，並檢附下列申請資料紙本，各 5 份，並附電子檔：
  - (1) 履歷表。
  - (2) 博士學位證書之影本或博士學位證明文件之影本。
  - (3) 歷年著作目錄。
  - (4) 擬開授課程名稱及授課內容綱要。
  - (5) 未來研究計畫書。
  - (6) 送審代表作(應為 2017 年 2 月 1 日以後發表於 SCI 期刊之刊印論文，且為第一作者或通訊作者；助理教授級以博士論文為代表作時，須檢附大學及研究所成績單)。代表作需符合申請專長領域。若代表作係與其他人共同發表，需檢附「國立臺灣大學教師資格審查代表作合著人證明」  
(<http://www.personnel.ntu.edu.tw/table1/12071.doc>)。
  - (7) 2015 年 2 月 1 日以後發表之參考著作至多 10 篇。
- 四、 推薦函二封須於 2021 年 6 月 18 日前，由推薦人直接以紙本或電子郵件寄達；申請助理教授者應包含博士論文指導教授推薦函一封。
- 五、 申請資料須於 2021 年 6 月 18 日前寄達下列地址，並以電子郵件(thhung@ntu.edu.tw)確認：

臺灣臺北市(10617)羅斯福路四段 1 號  
國立臺灣大學植物病理與微生物學系  
洪挺軒系主任收

其他詳見本系網址：<http://www.ppm.ntu.edu.tw/>。

## **Opening of a Faculty Position in the Department of Plant Pathology and Microbiology, National Taiwan University, Taipei, Taiwan**

A faculty position in the Department of Plant Pathology and Microbiology, National Taiwan University is available at the level of ASSISTANT PROFESSOR, ASSOCIATE PROFESSOR, or PROFESSOR, beginning from February 1, 2022. The areas of interest include: **Plant Bacteriology or Plant Virology**. The successful applicant is expected to contribute to the teaching mission, to conduct research, and to participate in the departmental service. Applicant should have a Ph.D. degree, and post-doctoral related teaching and research experience is preferred. To apply, please send a cover letter indicating the position level to apply, the title of the designated representative publication, and names plus their affiliations and emails of two referees. Five hard copies and PDF files of the following documents are also required to send to the address shown below: (1) curriculum vitae; (2) a photocopy of Ph.D. diploma or a certificate of the Ph.D. degree; (3) a publication list; (4) teaching plans (courses and syllabi); (5) research proposals; (6) the designated representative publication published in a SCI journal as the first or corresponding author after February 1, 2017; and (7) no more than 10 publications published after February 1, 2015. Two recommendation letters should be sent directly to the address shown below or by e-mail ([thhung@ntu.edu.tw](mailto:thhung@ntu.edu.tw)). To apply for the level of “Assistant Professor”, it is required that one reference is provided by the Ph.D. dissertation advisor. If a Ph.D. dissertation is designated as a representative publication for the application of the level of “Assistant Professor”, official transcripts for both undergraduate and graduate studies should be enclosed as well. For more information, please visit the website: <http://www.ppm.ntu.edu.tw/en>

Dr. Ting-Hsuan Hung, Chairman  
Department of Plant Pathology and Microbiology  
National Taiwan University  
No. 1, Sec. 4, Roosevelt Road  
Taipei, 10617 Taiwan

**Application materials (hard copies and PDF files required) and recommendation letters must be received by June 18, 2021.**

Please confirm the application with an e-mail to [thhung@ntu.edu.tw](mailto:thhung@ntu.edu.tw).